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INTERPELACJA  

 

 
Dotyczy: Poduszek berlińskich na Ratajach. 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 Na Ratajach, Żegrzu, Chartowie w ostatnich tygodniach zamontowano kilkanaście par 

progów zwalniających (tzw. Poduszek berlińskich) na głównych ulicach (m.in.  

na Piłsudskiego, Inflanckiej, Piaśnickiej). W związku z uwagami mieszkańców proszę  

o odpowiedzi na następujące pytania: 

 

1. W jakich lokalizacjach zamontowano w ostatnim czasie progi zwalniające? 

2. Czy wcześniej pojawiały się wnioski mieszkańców o montaż progów zwalniających  

w miejscach w których progi te zamontowano? Jeżeli nie to na jakiej podstawie 

zaopiniowano pozytywnie projekt zgłoszony w PBO? 

3. Czy w miejscach w których zamontowano progi zwalniające dochodziło wcześniej  

do wypadków/kolizji? 

 

 Ponadto proszę o rozważenie wprowadzenia zmian w zasadach Poznańskiego Budżetu 

Obywatelskiego w taki sposób, aby w sytuacji kiedy zgłoszona jest mała liczba projektów  

w danym rejonie nie „wygrywały” wszystkie, które zostały zgłoszone tylko dlatego, że kwota 

dostępna na rejon jest większa niż wartość zgłoszonych projektów. Z taką sytuacją mamy  

do czynienia w przypadku progów zwalniających. Trudno mówić w takiej sytuacji  

o akceptacji społecznej dla zrealizowanego projektu. 

 

             Z poważaniem, 

 

         (-) Łukasz Kapustka 

 

      Radny Miasta Poznania 


